'INOVEST.

Ref: IN/RCD/088/0819 23rd September 2019

إشارتنا: IN/RCD/088/0919 23 سبتمبر 2019

Boursa Kuwait Company

شركة بورصة الكويت

P.O. Box: 22235 – Safat 13083 State of Kuwait صندوق البريد: 22235 - الصفاة 13083 دولة الكويت

Peace, Mercy and Blessing of Allah be upon you

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

Subject: Disclosure of Material Information Appointment of Chief Investment Officer

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية تعيين رئيس للاستثمار

With reference to Article ("4-1-1") on ("Disclosure of Material Information") of Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities, and their amendments, kindly note that Mr. Talal Al Mulla has been appointment as Chief Investment Officer.

بالإشارة إلى أحكام المادة رقم ("4-1-1") بشأن ("الإفصاح عن المعلومات الجوهرية") من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نفيدكم علماً بأنه قد تم تعيين السيد طلال الملا رئيساً للإدارة الاستثمار.

Enclosed is Appendix (11) "Disclosure of Material Information".

مرفق لكم نموذج الملحق (11) "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Kind regards,

وتفضلوا بقبول وافر التقدير و الإحترام ،،،

For INOVEST B.S.C.

Osama Hasan Ali Risk Management & Compliance

عن إنوفست ش.م.ب أسامة حسن علي إدارة المخاطر والإلتزام

'INOVEST.

Appendix (11)

Disclosure of Material Information

محلق رقم (11) الإفصاح عن المعلومات الجوهربة

Date	التاريخ
23 rd September 2019	23 سبتمبر 2019
Name of Listed Company	اسم الشركة المدرجة
INOVEST B.S.C.	إنوفست ش.م.ب
Material Information	المعلومة الجوهرية
Mr. Talal Al Mulla has been appointment as Chief Investment Officer.	تعيين السيد طلال الملارئيساً للإدارة الاستثمار.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
None.	لايوجد.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجومرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العالقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



'INOVEST.

بیان صحفی

إنوفست تُعين رئيسا ً جديدا للإستثمار

المنامة، مملكة البحرين 23 سبتمبر 2019: أعانت مجموعة إنوفست عن تعيين السيد طلال الملا رئيساً لإدارة الاستثمار. التحق السيد طلال الملا بإنوفست مع خبرة تسعة عشر عامًا في القطاع المصرفي، والتي ترتكز معظمها في مجال الخدمات المصرفية الإستثمارية. سيتولى السيد الملا إدارة إستثمارات إنوفست، مع التركيز بشكل خاص على تحقيق أهداف المجموعة الإستثمارية في قطاع التعليم والرعاية الصحية والصناعة.

لقد إنضم السيد الملا إلى فريق عمل إنوفست من مصرف السلام في البحرين حيث شغل عدة مناصب خلال رحلتة المهنية، بما في ذلك آخر منصب له في المصرف كرئيس للاستثمار حيث لعب دورًا مهمًا في رصد وتحديد الفرص الإستثمارية المجزية وعمليات التفاوض، وإدارة المخاطر والتخفيف من آثارها، علاوة على إدارة الأصول وتنفيذ استراتيجيات التخارج. إن سجل السيد الملا المهني الحافل بالانجازات يجعله خيارًا منطقياً وداعماً لتحقيق أهداف إنوفست الاستراتيجية التي تم تحديدها في إستراتيجيتها المعتمدة للأعوام المقبلة ومن أبرز الأهداف بناء قاعدة مستدامة للشركة تمكنها من النمو والتطوير المستمر لإنشطتها الإستثمارية وأرباحها ويزيل من طريقها أي عوائق تعرقل نجاحها.

وتعليقًا على هذا التعيين، قال السيد ياسر الجار، الرئيس التنفيذي لشركة إنوفست، "يسرنا أن نرحب بطلال رئيساً لإدارة الاستثمار، فهو يجلب إلى فريق الإدارة خبرة واسعة ونتوقع أن نرى له تأثير كبير ومساهمة نوعية وفاعلة في قيادة فريق الاستثمار". كما أضاف السيد الجار "يأتي تعيين طلال في الوقت الذي نقوم فيه بتوطيد وتوسيع نطاق وأصول استثماراتنا في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي وأوروبا؛ نحن على ثقة بأنه سيكون للسيد طلال الملا دوراً أساسياً في وضع الاستثمارات الإستراتيجية على خارطة التنفيذ. واخيراً ونيابةً عن أعضاء مجلس الإدارة وموظفي المجموعة، نتمنى للسيد الملا كل التوفيق والنجاح في منصبه الجديد معنا."

من جانبه، قال السيد طلال الملا " تمتلك إنوفست كادر بشري نشط وطموح، ويسرني أن أتولى مهمة قيادة الاستراتيجية الاستثمارية للشركة مع هذا الكادر وتحقيق النمو المستهدف للمرحلة المقبلة وذلك بإقتناص الفرص المجدية وتنويع المحفظة الاستثمارية والتركيز على إنشاء منصات جديدة نحو التنمية المستدامة التي ستنقلنا بإذن الله تعالى إلى نتائج أفضل. " وختامًا أعرب السيد طلال عن تقديره إلى مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لإنوفست على ثقتهم وعن تطلعه للبدء بمهمته الجديدة.

للتنويه، إن الخبر الصحفي والبيانات المالية الكاملة متاحة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وبورصة الكويت مع العلم بأن إنوفست مدرجة تحت رمز التداول "INOVEST/817" لبورصة الكويت.

-إنتهى-

معلومات عن إنوفست:

تأسست إنوفست في عام 2002، وهي مؤسسة الاستثمارية تعمل وفق أحكام الشريعة الاسلامية وتخضع لرقابة مصرف البحرين المركزي كشركة استثمارية (فئة أ). تغطي إنوفست ثلاثة مجالات عمل رئيسية: إدارة الأصول، الإستثمار المباشر، والاستثمار والتطويرالعقاري. إنوفست هي الشركة الأم لمجموعة من الشركات المملوكة بالكامل لها وهي شركة الخليج للتعمير "تعمير" وهي ذراع الشركة للتطوير العقاري و شركة تامكون للمقاولات وشركة مرسى البحرين للاستثمار، وغيرها. إن شركة إنوفست مدرجة في كل من بورصة المحرين وبورصة الكويت. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقعنا الالكتروني: www.inovest.bh



PRESS RELEASE

INOVEST Appoints New Chief Investment Officer

Manama, Bahrain; September 23, 2019: INOVEST announced the appointed of Mr. Talal Al Mulla as the company's Chief Investment Officer (CIO). Mr. Al Mulla, who brings to the table over 19 years of experience in investment banking, will undertake leadership of INOVEST's investments, with a specific focus on meeting the Group's strategic investment targets in education, healthcare, and industry.

Mr. Al Mulla joins the INOVEST team from Al Salam Bank Bahrain where he held several progressive posts, including his most recent as Chief Investment Officer, playing a critical role in deal sourcing and negotiation, structuring, risk management and portfolio control, as well as exit strategizing. Mr. Al Mulla's proven track record of delivery and implementation places him firmly within INOVEST's drive to deliver a sustainable business model that allows the company to grow and consistently deliver high levels of performance in its investments.

Commenting on the new appointment, Mr. Yasser Al Jar, CEO of INOVEST noted "We are pleased to welcome Talal as our new CIO, he brings extensive experience within the industry to the management team and will make a substantial impact in providing investment leadership to our organization." Mr. Al Jar further said, "Talal's appointment comes at a time when we are solidifying and expanding our investment reach within the GCC and MENA region and further into Europe; his track record of demonstratable delivery on strategic investments will be central to our business." On behalf of himself and the INOVEST Board, Mr. Al Jar wished Mr. Al Mulla every success in his endeavors.

From his end, Mr. Talal Al Mulla said, "The INOVEST team is an energized and ambitious one, and it is with great pleasure that I take up the task of spearheading growth within its investments. I look forward to the challenge and to harnessing the potential for development within the Group. God willing, through systematic and tactical initiatives we will see INOVEST take up new long-term progress and success." Mr. Al Mulla thanked the INOVEST Board and Management for their trust and confidence in him.

It is noted that this press release and INOVEST'S financial results are available on Bahrain Bourse and Boursa Kuwait's websites, and that INOVEST is listed under the respective ticker/trading codes "INOVEST\$" and "INOVEST\817".

-Ends-

About INOVEST

Established in 2002 in the Kingdom of Bahrain, INOVEST is a Category 1 Investment Firm (Shari'a Principles) regulated by the Central Bank of Bahrain and publicly listed on both Bahrain Bourse and Boursa Kuwait. INOVEST's business spans three principle areas: direct investment, asset management, and real estate investment. Based in the Kingdom of Bahrain, INOVEST is the ultimate parent company for Al Khaleej Development Company "Tameer", Bahrain Investment Wharf "BIW" and Tamcon Contracting Co. For more information, please visit www.inovest.bh